
Francesc Andreu Sabadell (Barcelona, 1948, conegut
amb el nom artístic de Màgic Andreu), és un
il·lusionista català amb una llarga trajectòria en el
món de la màgia còmica que basa les seves
representacions en la interacció amb el públic a
través de l’humor.

És conegut per haver fet programes a TV3 com Això
és massa, i per intervenir en pel·lícules com Gràcies
per la propina, una producció dirigida per Francesc
Bellmunt que va guanyar un premi com a millor
comèdia espanyola.

També ha escrit llibres (La Màgia que tu pots fer) i
va ser pioner a crear un joc de màgia amb l’empresa
Educa que contenia un vídeo explicatiu en el qual
es realitzaven els trucs que contenia la maleta. Des
de fa uns anys té oberta una botiga de màgia a la
Garriga, on també fa cursos i tallers de màgia.

Des de l’any 1999 imparteix classes a la Universitat
Politècnica de Catalunya d'una assignatura que ell
va inaugurar que tracta sobre l'il·lusionisme com a
tècnica de comunicació, i realitza conferències i
cursos de comunicació sobre aquest tema a
empreses i executius de diferents àmbits.Entrevista al Màgic Andreu
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"Treballar amb la gent gran de la residència ha
estat molt gratificant, sempre són el millor públic"

El mag neix o es fa ?
El mag es fa, l’artista neix.

Quin és el públic més crític
per a un mag?
Els mateixos mags (és el pitjor
públic).

Quin lloc ocupa la màgia avui
dia dins la societat?
Amb els polítics els primers
llocs, perquè amb els pressu-
postos fan autèntics jocs de
mans, ha, ha, ha!

L’any 2002 va fundar l’ONG
Somriures sense Fronteres.
Quina és la seva missió?

Realitzar amb èxit el nostre
programa (MAGIATERAPIA) per
a nens i nenes ingressats a la
primera planta d’Oncologia i
Hematologia de l’Hospital Vall
d'Hebron que pateixen càncer,
leucèmia i tumors cerebrals. A
través del riure i la sorpresa els
pacients infantils es recuperen
millor i més ràpid de la seva
malaltia.

Com definiria la seva expe-
riència durant les actuacions
que ha realitzat al nostre
centre geriàtric per a la gent
gran de la residència?
Normalment sempre és una

experiència molt gratificant,
sempre són el millor públic.

Algun projecte de futur
immediat?
Si no hi ha  res de nou el proper
mes de juliol anem a Colòmbia
a la regió del Putomayo per fer
unes colònies màgiques per als
seus habitants.

Un truc de màgia que pu-
guem descobrir?
Sabeu guardar un secret ? Sí,
jo també.

Moltes gràcies per la seva
atenció.
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